
Jeg vil meget gerne have et svar på hvad der karakteriseres som en uddannelse af dansk karakter. Kan det 

virkelig passe at stort set alle cand.merc., HA-linjer og lign. ikke bliver karakteriseret som dansk? 

Uddannelsen består hovedsageligt af danske studerende. Det er med dansk karakterskala, der er danske 

professorer og man får en dansk titel. Det eneste der ikke er dansk er sproget. I forbindelse med 

ansøgningen til indfødsret bliver dette håndteret ved at man skal have bestået Dansk prøve 3. Er det 

vurderingen at de 20.000 studerende på CBS alene, samt de resterende højtuddannede landet over der 

tager en uddannelse i Danmark, på engelsk, fordi de ved at for at Danmark kan vækste skal man kunne tale 

med vores samarbejdspartnere i udlandet. 

Jeg finder det skræmmende at man ikke aktivt forsøger at bibeholde de personer der tager en uddannelse i 

Danmark, og som Danmark dermed betaler for. 
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